



Finding Your Way Back to God

Pastor Andy Wood
September 14-15, 2024

“Now the tax collectors and ‘sinners’ were all gathering around to hear him. But the Pharisees and the teachers of the law muttered, ‘This man welcomes sinners and eats with them.’ Then Jesus told them this parable: ‘Suppose one of you has a hundred sheep and loses one of them. Does he not leave the ninety-nine in the open country and go after the lost sheep until he finds it? And when he finds it, he joyfully puts it on his shoulders and goes home. Then he calls his friends and neighbors together and says, “Rejoice with me; I have found my lost sheep.” I tell you that in the same way there will be more rejoicing in heaven over one sinner who repents than over ninety-nine righteous persons who do not need to repent.’”
Luke 15:1-7 (NIV84)

Three Truths About You:

1. You are _____ by Jesus.
2. You are _____ by Jesus.
3. You are _____ of a good shepherd.

“We all, like sheep, have gone astray, each of us has turned to our own way; and the Lord has laid on him the iniquity of us all. He was oppressed and afflicted, yet he did not open his mouth; he was led like a lamb to the slaughter, and as a sheep before its shearers is silent, so he did not open his mouth.”

Isaiah 53:6-7 (NIV)

Your Response:

- _____ your life to Jesus as the Good Shepherd.

“If we confess our sins, he is faithful and just and will forgive us our sins and purify us from all unrighteousness.”
1 John 1:9 (NIV)

“Repent, then, and turn to God, so that your sins may be wiped out, that times of refreshing may come from the Lord.”
Acts 3:19 (NIV)

Click “Follow Jesus” to learn more!



1. welcomed 2. pursued 3. in need 4. Surrender



回歸上帝的道路

胡安迪牧師

2024年9月14-15日

「眾稅吏和罪人都挨近耶穌，要聽他講道。法利賽人和文士私下議論說：『這個人接待罪人，又同他們吃飯。』耶穌就用比喻說：『你們中間誰有一百隻羊失去一隻，不把這九十九隻撇在曠野，去找那失去的羊，直到找着呢？找着了，就歡歡喜喜地扛在肩上，回到家裏，就請朋友鄰舍來，對他們說：『我失去的羊已經找着了，你們和我一同歡喜吧！』我告訴你們：一個罪人悔改，在天上也要這樣為他歡喜，較比為九十九個不用悔改的義人歡喜更大。』」

路加福音 15:1-7 (和合本)

關於你的三個真理

1. 耶穌_____你
2. 耶穌_____你
3. 你_____一位好牧人

「我們都如羊走迷，各人偏行己路。耶和華使我們眾人的罪孽都歸在他身上。他被欺壓，在受苦的時候卻不開口。他像羊羔被牽到宰殺之地，又像羊在剪毛的人手下無聲，他也是這樣不開口。」

以賽亞書 53:6-7 (和合本)

你的回應

• 將生命_____耶穌，作為自己的好牧人。

「我們若認自己的罪，神是信實的，是公義的，必要赦免我們的罪，洗淨我們一切的不義。」
約翰一書 1:9 (和合本)

「所以你們當悔改歸正，使你們的罪得以塗抹；這樣，那安舒的日子就必從主面前來到。」
使徒行傳 3:19 (和合本)

按「跟隨耶穌」了解更多！



1. 歡迎 2. 追尋 3. 需要 4. 交給